

# COURTYARD® Marriott®

SHANGHAI PUDONG  
上海齐鲁万怡大酒店

## The 9<sup>th</sup> DIA China Annual Meeting

### Reservation Form

Reservations may be made by completing this form and returning it by fax or email to reservation, Courtyard by Marriott Shanghai Pudong, fax no.: **86 21 6886 7878** email address: [cy.shacy.sm@courtyard.com](mailto:cy.shacy.sm@courtyard.com). The Courtyard by Marriott Shanghai-Pudong will send a confirmation after receiving this completed form. The Courtyard by Marriott Shanghai-Pudong is located at 838 Dong Fang Road.

Last Name : \_\_\_\_\_ First Name : \_\_\_\_\_ Mr./ Ms. /Mrs. (Circle One)  
Company : \_\_\_\_\_ Address : \_\_\_\_\_  
Telephone : \_\_\_\_\_ Facsimile : \_\_\_\_\_  
Country code / Area code / Tel # \_\_\_\_\_ Country code / Area code / Fax # \_\_\_\_\_  
Arrival Date (mm/dd/yy) : \_\_\_\_\_ Depart Date (mm/dd/yy) : \_\_\_\_\_ Room Number : \_\_\_\_\_  
Email Address : \_\_\_\_\_

#### [TYPE OF ROOM]

Group Rate [ ] Deluxe Room / CNY880.00net including 1 daily buffet breakfast and free internet  
[ ] Deluxe Room / CNY930.00net including 2 daily buffet breakfast and free internet

Room Preference: [ ] King [ ] Twin

#### [TERMS & CONDITIONS]

- All the reservation will be subject to room availability.
- Please book the room before May.5,2017. Room rate may be changed after May.5,2017.
- All the reservation should be guaranteed by guest individual credit card. If any cancellation / no show occurred, a penalty equal to 1 night room rate will be charged to your credit card. Any amendment should be informed to us no later than May.5,2017.

#### [AIRPORT TRANSPORT SERVICES - Optional] (Flight number required)

Arrival Flight No : \_\_\_\_\_ Departure Flight No : \_\_\_\_\_  
[ ] Airport pick up at RMB650 per car per trip from Hongqiao Airport to Hotel  
[ ] Airport pick up at RMB650 per car per trip from Pudong Airport to Hotel

**I do hereby authorize Courtyard by Marriott Shanghai-Pudong to use below credit card to guarantee my booking of above schedule. If any no show or early departure occurs, hotel could keep the right to charge the following amount to my credit card. (Please be advised that reservation will only be confirmed given the following information.)**

Type of Card : [ ] VISA [ ] Mater Card [ ] American Express [ ] JCB [ ] Diners Club  
Total amount : CNY \_\_\_\_\_  
Credit Card No : \_\_\_\_\_ Expiry Date (mm/dd/yy) : \_\_\_\_\_  
Cardholder's Name : \_\_\_\_\_ Cardholder's Signature : \_\_\_\_\_

**Remark: Please copy both side of the credit card and send it to us, Thanks a lot!**

If you have any questions, please feel free to contact Jeff Zhang for further query (Telephone number: +86 21 6021 6888\*8507 / email address: [cy.shacy.sm@courtyard.com](mailto:cy.shacy.sm@courtyard.com)).

COURTYARD®

Marriott®

SHANGHAI PUDONG

上海齐鲁万怡大酒店

## 2017 中国国际药物信息大会暨第九届 DIA 中国年会

### 酒店预订单

请将以下预定单发送至齐鲁万怡大酒店完成预定。传真号：86 21 6886 7878 邮箱：cy.shacy.sm@courtyard.com. 酒店在收到预定单后会发送确认信至客人邮箱。

酒店地址：上海市浦东新区东方路 838 号

姓 名：\_\_\_\_\_ 先生/小姐/女士  
公司：\_\_\_\_\_ 地址：\_\_\_\_\_  
电话：\_\_\_\_\_ 传真：\_\_\_\_\_  
入住日期(月/日/年)：\_\_\_\_\_ 离店日期(月/日/年)：\_\_\_\_\_ 房间数：\_\_\_\_\_  
邮箱地址：\_\_\_\_\_

#### [房型]

价格 [ ] 豪华房/人民币 880.00 元每间每晚含 1 份早餐及网络  
[ ] 豪华房/人民币 930.00 元每间每晚含 2 份早餐及网络

Room Preference: [ ] 大床 [ ] 双床

#### [条款]

- 所有预定的房型视酒店情况而定。
- 以上房间请在预定最后截止日期 2017 年 5 月 5 日之前预定, 5 月 5 日之后房间价格视酒店情况而定
- 以上预定必须提供信用卡做担保, 如有更改或取消请在 2017 年 5 月 5 日前以书面形式通知酒店, 否则酒店会收取首晚房费, 望理解。

#### [机场接送机服务-可选] (需要航班信息)

抵达航班：\_\_\_\_\_ 出发航班：\_\_\_\_\_  
[ ] 虹桥机场至酒店人民币 650 元单程四座轿车  
[ ] 浦东机场至酒店人民币 650 元单程四座轿车

酒店将使用下面提供的信用卡来担保预定, 如产生 No Show, 酒店将按照规定从信用卡上收取费用. (请注意所有预定只有在提供信用卡担保后再确认.)

卡种：[ ] VISA [ ] Mater Card [ ] American Express [ ] JCB [ ] Diners Club  
总费用：CNY \_\_\_\_\_  
信用卡卡号：\_\_\_\_\_ 有效期(月/日/年)：\_\_\_\_\_  
持卡人：\_\_\_\_\_ 持卡人签名：\_\_\_\_\_

备注: 请将信用卡正反面复印件随预定单一起发送至酒店, 谢谢!

如您有任何疑问可随时联系酒店销售 Jeff Zhang 张博超, 电话 021-60216888\*8507,  
邮件: cy.shacy.sm@courtyard.com